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A hétvégére tervezett rally verseny, melynek néhány szakasza a Zetelaki víztározó jegén fog
zajlani, kisebb felháborodást váltott ki, megosztva az udvarhelyi közönség véleményét. Többen
nehezményezték, hogy a víztározót ilyesmire akarják használni: a Nagy Küküllő Vadász és
Sporthorgász Egyesület
egyenesen tiltakozik a jégen való autóversenyzés ellen. Felvetődött az is, hogy a szervezőknek
nincsenek meg a szükséges engedélyeik, így a rally azon szakaszai, amelyek a befagyott tó
felületén lennének, elmaradnak.

  

Honlapunk Szabó Gergőnél, a verseny szervezőjénél érdeklődött, hogy végül is megvannak-e
a szükséges engedélyek. Szabó elmondta, hogy birtokukban vannak a megfelelő papírok a
verseny megszervezéséhez, mind a környezetvédelmi minisztériumtól, mind a vízügytől. Sőt az
engedélyt maga Borbély László környezetvédelmi miniszter írta
alá – hangsúlyozta Szabó.
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„Egyszerűen nem értem egyesek miért fogadják ilyen ellenségesen ezt a rendezvényt. A
polgármesteri hivatal és az önkormányzat támogatásával szervezzük, ami a helyi
vállalkozóknak, vendéglátósoknak is jó. A hétvégén két-három ezer ember fog megfordulni, ez
mindenképp plusz profitot jelenthet a helyi panziósoknak, vendéglátósoknak.

  

Ezek az autók tökéletesen megfelelnek a környezetvédelmi előírásoknak, nem szennyezik
jobban a környezetet, mint az átlag autók. Sőt, a mi autóinkban bioetanolt használunk, ezzel is
felhívva a figyelmet a környezettudatosságra.  A szervíz részen az autók alatt fóliát használunk,
és természetesen magunk és a kilátogató közönség után eltakarítjuk a szemetet. Egyszóval
próbáltuk előrelátóan és tudatosan megszervezni a versenyt. Folyamatosan mérjük a jég
vastagságát, amely most 35 cm, a felső része jelenleg latyakos, de ha ez is megfagy, akkor
még nyerünk pár centit. A versenyt a tervek szerint megtartjuk és várjuk az érdeklődőket.
Természetesen ha valakinek kérdése, kifogása van, annak állok a rendelkezésére."

  

  

Honlapunknak Pál Ferenc, az udvarhelyi vízügy vezetője is megerősítette, hogy valóban
megvannak a verseny szervezőinek a szükséges engedélyei.

  

„Magas szinten van a verseny szervezve, mert mi már kész tények elé voltunk állítva, ugyanis
az engedélyt Borbély László környezetvédelmi miniszter írta alá. Mi annyit tettünk, hogy
figyelmeztettük a versenyszervezőket, hogy a parttól 50 méternél bennebb ne menjenek, mert
itt még elég sekély a víz és kellően vastag a jég is. A jégnek minimum 18 centiméternek kell
lennie. Javasoltunk egy „hidrós" ellenőrzési módszert is, hogy fúrják meg a jeget és
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győződjenek meg, hogy víz tör fel. Így ki lehet zárni, hogy víz és a jég között levegő legyen, ami
csökkenti a jég tartását." – erősítette meg Pál.

  

A kérdéssel kapcsolatosan Borbély László miniszternél is szerettünk volna érdeklődni, de őt
sajnos többszöri próbálkozás után sem sikerült elérnünk.

  

A rally programja és sok más egyéb, a versennyel kapcsolatos információ ide kattintva
letölthető angol nyelven
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